



The Royal Garden
Kowloon, Hong Kong
(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)



Full Day Meeting Package 2021

全日會議套餐 2021



- ❖ HK\$660* per person (include luncheon).
- ❖ Full Day room rental from 09:00 to 17:00.
- ❖ Standard meeting and audio-visual equipment (1 set of LCD projector and projection screen and 1 wireless microphone).
- ❖ Coffee, decaffeinated coffee and a wide variety of tea supply throughout the meeting.
- ❖ Two self-serve coffee break with 2 choices of refreshment (3 choices for 50 persons or above, 4 choices for 80 persons or above, 5 choices for 120 persons or above).
- ❖ Western set luncheon, Chinese set luncheon, sandwiches luncheon serves in meeting room or full buffet luncheon at The Greenery, semi-buffet lunch at J's Bar Bistro, Vietnamese set lunch at Le Soleil, or Chinese lunch at Four-Star Award Forbes world-class restaurant – Dong Lai Shun (subject to Hotel's availability).

- ❖ 每位港幣660* (已包括午餐)。
- ❖ 全日房租 (由早上九時正至下午五時正)。
- ❖ 由酒店提供之指定會議儀器及音響設備 (1套投影儀、屏幕、1支無線麥克風)。
- ❖ 會議期間供應咖啡、無咖啡因咖啡及各款茗茶。
- ❖ 兩次自助茶點招待 (每次可選擇兩款小食)。(50人或以上可選三款、80人或以上可選四款、120人或以上可選五款)。
- ❖ 午餐可選擇西式商務午餐、中式商務午餐、三文治午餐用於會議室。也可選擇於雅苑座享用自助午餐、J's Bar Bistro酒吧享用半自助午餐、Le Soleil越南餐廳享用精選午餐、或在榮獲連續兩年(福布斯旅遊指南)四星大獎餐廳-東來順享用中式午餐(視乎酒店供應而定)。

* The above meeting packages are subject to 10% service charge per person. 以上會議套餐每人另加一服務費。

* Minimum of 10 persons are required for above meeting package. 適用於十位或以上之會議。

* Offer is valid until 31 December 2021 以上價目有效日期至2021年12月31日。



The Greenery



Dong Lai Shun
(Beijing & Huiyang Cuisine)



Le Soleil



J's Bar Bistro

April 2021



The Royal Garden

Kowloon, Hong Kong

(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)



Half Day Meeting Package 2021

半日會議套餐 2021



- ❖ HK\$520* per person (include luncheon).
- ❖ Half Day room rental from 09:00 to 13:00 OR from 13:00 to 17:00.
- ❖ Standard meeting and audio-visual equipment (1 set of LCD projector and projection screen and 1 wireless microphone).
- ❖ Coffee, decaffeinated coffee and a wide variety of tea supply throughout the meeting.
- ❖ One self-serve coffee break with 2 choices of refreshment (3 choices for 50 persons or above, 4 choices for 80 persons or above, 5 choices for 120 persons or above).
- ❖ Western set luncheon, Chinese set luncheon, sandwiches luncheon serves in meeting room or full buffet luncheon at The Greenery, semi-buffet lunch at J's Bar Bistro, Vietnamese set lunch at Le Soleil. (subject to Hotel's availability).

- ❖ 每位港幣520* (已包括午餐)。
- ❖ 全日房租 (由早上九時正至下午一時正 或 下午一時正至五時正)。
- ❖ 由酒店提供之指定會議儀器及音響設備 (1套投影儀、屏幕、1支無線麥克風)。
- ❖ 會議期間供應咖啡、無咖啡因咖啡及各款茗茶。
- ❖ 自助茶點招待 (每次可選擇兩款小食)。(50人或以上可選三款、80人或以上可選四款、120人或以上可選五款)。
- ❖ 午餐可選擇西式商務午餐、中式商務午餐、三文治午餐用於會議室。也可選擇於雅苑座享用自助午餐、J's Bar Bistro酒吧享用半自助午餐、Le Soleil越南餐廳享用精選午餐(視乎酒店供應而定)。

* The above meeting packages are subject to 10% service charge per person. 以上會議套餐每人另加一服務費。

* Minimum of 10 persons are required for above meeting packages. 只適用於十位或以上之會議。

* Offer is valid until 31 December 2021. 以上價目有效日期至2021年12月31日。



The Greenery



Le Soleil



J's Bar Bistro



The Royal Garden
Kowloon, Hong Kong
(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)



Half Day Meeting Package 2021 半日會議套餐 2021



- ❖ HK\$385* per person (exclude luncheon).
- ❖ Half Day room rental from 09:00 to 13:00 OR from 13:00 to 17:00.
- ❖ Standard meeting and audio-visual equipment (1 set of LCD projector and projection screen and 1 wireless microphone).
- ❖ Coffee, decaffeinated coffee and a wide variety of tea supply throughout the meeting.
- ❖ One self-serve coffee break with 2 choices of refreshment (3 choices for 50 persons or above, 4 choices for 80 persons or above, 5 choices for 120 persons or above).

- ❖ 每位港幣385* (不包括午餐)。
- ❖ 半日房租 (由早上九時正至下午一時正 或 下午一時正至五時正)。
- ❖ 由酒店所提供之指定會議儀器及音響設備 (1套投影儀及屏幕和1支無線麥克風)。
- ❖ 會議期間供應咖啡、無咖啡因咖啡及各種茗茶。
- ❖ 自助茶點招待 (每次可選擇兩款小食) (50人或以上可選三款、80人或以上可選四款、120人或以上可選五款)。

* The above meeting packages are subject to 10% service charge per person. 以上會議套餐每人另加一服務費。

* Minimum of 10 persons are required for above meeting packages. 只適用於十位或以上之會議。

* Offer is valid until 31 December 2021. 以上價目有效日期至2021年12月31日。



The Royal Garden

Kowloon, Hong Kong

(SUBSIDIARY OF SUN HUNG KAI PROPERTIES LTD.)

COFFEE BREAK REFRESHMENT MENU 自助茶點餐單

(Two choices of below selection for each Coffee Break 每次可選擇兩款小食)

Savories 鹹點

- ※ Deep-fried Fish Finger 炸手指魚
- ※ Curry Beef Samosa 牛肉咖喱角
- ※ Baked Barbecued Pork Puff 焗叉燒酥**
- ※ Sausage Roll 腸仔酥卷
- ※ Mini Hot Dog 迷你熱狗
- ※ Beef Meatball with Tomato Sauce 意式番茄牛肉丸
- ※ Mushroom Vol-Au-Vont 蘑菇白汁芝士酥盒(V)
- ※ Wild Mushroom Quiche 野菌撻 (V)
- ※ Roasted stuffed Chicken Wings with Pineapple 烤菠蘿雞翼
- ※ Steamed Korean Dumpling 蒸韓式餃子
- ※ Pan-fried Tofu and Mozzarella Cheese Mini Burger 芝士豆腐漢堡(V)
- ※ Assorted Finger Sandwiches 雜錦手指三文治
- ※ Grilled Pineapple Skewer with Cinnamon Sugar 菠蘿串配肉桂糖(V)
- ※ Baked Chicken Wings Filled with Glutinous Rice 糯米雞翼
- ※ Bacon and Onion Tart 芝士煙肉洋蔥羅蘭士撻
- ※ Deep-fried Chicken Wing with Korean Sauce 韓式炸雞翼
- ※ Smoked Salmon Croissant 煙三文魚牛角包
- ※ Open-faced Sandwich 開面三文治
- ※ Beef Yakitori with Eggplant 照燒茄子牛肉串
- ※ Mini Beef Burger 迷你漢堡包(牛肉)
- ※ Pork & Chicken Satay with Peanut Sauce 串燒沙嗲(豬 / 雞)
- ※ Mini Fish Cakes with Sweet Chili Sauce in Thai Style 泰式魚餅
- ※ Sautéed Wild Mushrooms and Avocado Tortilla Wrap 牛油果墨西哥卷 (V)
- ※ Mini Cuttlefish Burger 迷你墨魚漢堡包

Sweets 甜點

- ※ Mini Apple Tartlet 迷你蘋果撻
- ※ American Cheese Cake 美式芝士餅
- ※ Mango Mousse Cake 芒果慕絲餅
- ※ Chocolate Tart 朱古力撻
- ※ Crème Caramel 法式焦糖燉蛋
- ※ Tiramisu 意大利芝士餅
- ※ Selection Home-made Cookies 自製曲奇餅
- ※ Steamed Creamy Egg Custard Bun 流沙奶皇包 **
- ※ Egg Tartlet 酥皮蛋撻仔 **
- ※ Macaron 杏仁甜餅
- ※ Mango Limington 芒果林明頓
- ※ Assorted French Pastries 什錦法式西餅
- ※ Chocolate Truffle 朱古力餅
- ※ Mini Donuts 迷你甜圈
- ※ Mini Fruit Tartlet 迷你鮮果撻
- ※ Assorted Danish Pastries 雜錦丹麥酥
- ※ Fresh Fruits Platter 鮮果拼盤
- ※ Butterfly Cookies 蝴蝶酥
- ※ Mini Cupcakes 迷你杯形蛋糕
- ※ Mini Cantonese Sponge Cake 迷你馬拉糕 **

** Provided for afternoon break only 只提供在下午茶點 (1500 -1600pm)

Additional item at HK\$30 per person (額外茶點每款每位另加港幣 30 元)

(V) Vegetarian 素菜

April 2021